xxx公司申请加入CARSI公司介绍

本文档在公司申请加入CARSI时提供。请仔细阅读以下加入条件，确认贵公司是否适合。
i. SP申请单位需是资源的内容提供商，不是代理商，以确保服务内容符合国家法律法规相关要求。
ii. To B模式销售的产品，建议SP判别用户身份（如学生、教师、校友），确保CARSI认证用户与已签署的采购合同服务范围一致。如公司有意重点发展教育行业客户，建议为CARSI师生提供优于市场政策的专享服务内容或折扣。
iii. SP申请单位需提供统一的资源访问链接URL，作为各校CARSI用户的资源访问入口，存放在CARSI网站SP资源列表（https://www.carsi.edu.cn/SPlist.html）中。
iv. SP产品行为要求：请务必提前了解CARSI常见问题--我是资源提供方（SP）页面中关于SP产品行为的相关问题：“8. 我们如何定位CARSI身份认证是合适的？” 以及 “9. 在我们产品中设计CARSI用户的服务访问流程时该注意什么？”。

1. 公司业务简介，包括行业领域、主营业务、公司注册及总部所在地址等；
2. 在中国销售的产品清单；
3. 支持CARSI访问的产品清单，每种产品的访问网址、类型和规模，比如期刊产品对应的期刊数目等；
4. 目前有多少家中国用户单位已采购公司产品，给出总数，并至少列举5个单位，含采购单位及部门名称，联系人及联系方式（电话或邮箱，如可以提供的话），以及学校主页上公司产品介绍链接；请提供5个合作单位的采购合同封面（在执行期内的有效合同）。
5. CARSI用户服务政策，比如：已采购本公司产品的高校可增加CARSI方式使用，未采购高校可免费使用某个版本、一定时间内免费试用某些功能等。请回复carsi@pku.edu.cn具体协商。
6. 是否支持使用WAYFless URL接入，如何接入?（可选填）
7. 采用哪种方式接入CARSI？
方式一：已经接入eduGAIN；方式二：自建Shibboleth SP、通过SAML协议接入；方式三：通过OAuth协议接入

材料提供人：
姓名：
手机：
邮箱：
所在公司部门及职位：
材料提供日期：
Company introduction for CARSI

This document is provided when the company applies to join CARSI. Please read the following join condition carefully to determine if your company is suitable and decide to join.
i. [bookmark: _Hlk132276535]Instead of agents, it should be the resource content provider that applies to join CARSI to ensure that the contents meet the relevant requirements of national laws and regulations of China.
ii. For products sold to universities instead of persons, we suggest SP identify user affiliation (e.g. students, staff,alum) to ensure that institutional login users are entitled to the service in the signed procurement contract. If the company intends to focus on developing customers in higher education, it is recommended to provide exclusive service content or discounts for CARSI users that are superior to market policies.
iii. SP need provide a unique resource access URL as the SP resource access entry for all CARSI users and place it in the SP list on the CARSI website（https://www.carsi.edu.cn/SPlist.html）.
iv. Requirements on Service Provider Product Behaviors: 
1)SP are required to position CARSI institutional login as the only login entry for university users with real identities. After adopting CARSI institutional login, the application-level university user credential of the same person will not be requested anymore. The system can use the unique user ID (non-official student or staff ID) provided by the institution to distinguish different people, and can bind it with the application local user ID, such as the system internal ID, cell phone number, or email address, to connect the service logic between institutional login and local access control, and can also collect essential user information to keep the local system running normally.
[bookmark: _GoBack]2)If your SP needs extra personal information,you can collect user information when a user loged in your SP resource through CARSI for the first time.Please comply with relevant laws and regulations and it isn’t recommended to collect sensitive personal information such as ID number based on the principle of "sufficient at least". Please be noticed CARSI is not a part of the "registration" process when of your application.

1. Brief introduction of your company, including but not limited to the industry field, main business, the place of registration, the headquarter, etc.
2. List of products being sold in China, please provide at least 5 customer names, contacts (if available), and the URLs of the Library page where your SP introduction could be found.
3. List of products supporting CARSI access and the business scale of each product            Url, type, and scale for products for example the number of journals of an e-journal product.
4. How many Chinese customers currently purchased your products? Please provide the ordering organization and department, the name and telephone number of the contact person, and the purchase contract covers of 5 ordering organizations (valid contracts during the execution period).
5. The service policy for CARSI users, for example, it’s another way for users of your customer universities, that have not purchased your products can use certain versions for free， use some functions for free within a certain period, etc. It is suggested to consider providing free or trial service to all CARSI users to help guide more users to get into your service. Please reply to carsi@pku.edu.cn for the details.
6. Does the SP support access through a WAYFless URL, and how? （optional）
7. Which method does the maintenance services firm plan to join CARSI? 
Method 1：SP have joined eduGAIN; Method 2：Joining CARSI for Shibboleth SP、Joining CARSI through SAML agreement； Method 3：Joining CARSI through OAuth agreement 

Material is provided by (provider name) with (email address) and (phone number) from (the department) of (the company) with (title) on (date).


